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Es tracta d’un full de ruta que traça les 
directrius de l’acció del govern local amb 
les actuacions i inversions que s’executaran 
fins al 2027. Les accions previstes estan 
estructurades en els àmbits de drets socials 

i serveis a les persones; l'espai públic, el 
territori i la sostenibilitat; la gestió interna, 
el govern obert i hisenda; i la promoció 
econòmica i de municipi. Entre les principals 
inversions destaca la construcció del Teatre 

Auditori Mestre Benaiges, la creació de 
l’Oficina Local de l’Habitatge, la continuació 
de la reforma de l’avinguda Barcelona o la 
millora dels asfaltats de les urbanitzacions, 
entre d’altres. / PÀG. 9

L'empresa pública es fa càrrec progressivament del servei 
de Secomsa des de juliol. D’altra banda, ja ha començat 
la recollida de residus Porta a Porta a Bonmont, Costa 
Zèfir i Club Mont-roig amb un inici molt positiu gràcies 
a la col·laboració dels veïns i veïnes. / pàg. 6

Com a resultat del procés participatiu "Dona Nom",  ja s’ha 
fet efectiu el canvi de nom de deu carrers, incrementant així 
la presència femenina al nomenclàtor municipal. Aquests 
carrers donen visibilitat a les dones i contribueixen a la 
recuperació de la memòria històrica femenina. / pàg. 11

Inaugurats els 10 carrers 
amb nom de dona
 

Nostreserveis assumeix 
la neteja viària del municipi

El pressupost per 
al 2024 és de més 
de 32 milions d'euros
/ pàg. 4

La millora del Nucli 
Antic començarà amb 
el carrer Agustí Sardà 
/ pàg. 5 

Aprovat el conveni 
urbanístic del projecte 
Lotte
/ pàg. 10

El somni d'Antoni 
Benaiges, una realitat 
88 anys després
 / pàg. 10

Mont-roig 
Miami Platja 
obté el certificat 
de Destinació 
de Turisme 
Intel·ligent
/ pàg. 7

El nou 
Passeig de les Cales 
transforma Miami Platja 

El Pla de Mandat inclou prop de 400 accions

Amb aquesta intervenció urbanística s’ha configurat el passeig 
com un espai per a vianants integrat a l’entorn natural. Una 
remodelació, finançada i executada per l’Estat, que suposa 

un canvi d'imatge i d’ús significatiu, impulsant la projecció 
turística i beneficiant directament a tota la població local.       
/ pàg. 8
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Fran Morancho López
Alcalde 

Àrees de Recursos Humans 
i Projectes Estratègics

Aquesta és una publicació gratuïta 
que edita l’Ajuntament de Mont-roig 
del Camp. Si algun veí o veïna no l’ha 
rebuda a casa seva, pot dirigir-se a 
les Oficines Municipals d’Atenció a la 
Ciutadania (OMAC), facilitar les dades 
de contacte i sol·licitar-ne un exemplar. 
També pot passar a recollir la versió en 
castellà als equipaments municipals.

comunicacio@mont-roig.cat
Simó Gras Solé

M. Amèlia Bargalló 
Castellnou

Annabel Garcia 
Echevarria

Serena Gispert 
Giménez

Josep Rovira Pujol

Juan Miguel JareñoIrene Aragonès 
Gràcia

Manel Vilajosana 
Ferràndiz

Segueix-nos!
Trobaràs tota la informació 
a la web i a les xarxes  
socials de l'Ajuntament

@Ajuntament  
de Mont-roig
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Segon tinent d’alcalde
Regidor de les àrees de 
Seguretat Ciutadana i Cicle 
Complet de l’Aigua

Elvira Montagud Pérez
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Ambient
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RODA D'ENTITATS
De forma periòdica, durant aquest nou mandat, 

l'alcalde Fran Morancho conversarà amb una 
associació del municipi. 

Des d'Alcaldia s'anirà contactant amb les entitats per convocar-les 
a la trobada. Tot i això, si formes part de la junta d'una entitat i t'interessa 

reunir-te amb l'alcalde pròximament, envia un correu a 
alcaldia@mont-roig.cat

Per fi tenim el Passeig 
de les Cales que ens mereixem

FRAN MORANCHO LÓPEZ
Alcalde de Mont-roig del Camp

alcaldia@mont-roig.cat

Donem la benvinguda a l’estiu amb una de les 
reformes urbanístiques més importants per al 
municipi a punt d’estrenar-se: el Passeig de 
les Cales. Un dels projectes que més s’ha fet 
esperar, una reivindicació històrica, una reforma 
que necessitàvem des de fa temps, doncs érem 
encara de les poques localitats de tota la costa 
que encara no teníem un passeig marítim en 
condicions. Ara, per fi, tindrem el passeig que 
ens mereixem. Un passeig que obre Miami Platja 
al mar, que integra l’entorn natural de les cales 
al nucli i posa a les persones al centre. Un pol 
d’atracció turística, però també de gaudi per a 
la nostra població. 

Un nou espai on passejar, fer esport, descansar, 
jugar... o simplement contemplar aquest immens 
mar Mediterrani que ens recorda que som afortunats 
i privilegiats de poder viure al seu costat. 

El camí per aconseguir-ho no ha estat fàcil, ens 
hagués agradat poder-lo inaugurar a l’inici de 
l’estiu, però un entrebanc administratiu va obligar 
a paralitzar les obres durant dos mesos. Han 
estat setmanes complicades, per al veïnat, per 
als establiments de la zona, que a les habituals 
molèsties que sempre suposen unes obres, s’hi 
ha sumat aquesta aturada forçada. També des 
de l’Ajuntament, i especialment com a alcalde, 

han sigut temps de patiment i d’insistència. De 
molta perseverança amb el Ministeri de Foment, 
que és qui ha finançat i ha dirigit aquestes obres, 
perquè els treballs es poguessin reprendre 
immediatament. 

Sigui com sigui, i encara que sabem que queden 
els retocs finals, finalment veiem com aquest 
gran projecte transformador ha deixat de ser 
un somni per convertir-se en una realitat. No 
podem estar més contents.

Un projecte transcendental, com ho són d’altres 
que hem inclòs en el Pla de Mandat, que acabem 
de fer públic. Es tracta d’un document intern, 
que ens serveix de full de ruta per organitzar 
i avaluar les actuacions i inversions que volem 
posar en marxa fins al 2027.  Algunes d’elles 
ja les hem iniciat aquest primer any i d’altres 
ja hi estem treballant. Accions per millorar el 
benestar, l’atenció a les persones que més ho 
necessiten, de formació, de joventut, de cultura, 
d’esport... polítiques d’acció social i gent gran, 
de feminismes i de drets, com no pot ser d’altra 
manera. Però també de millora de la gestió interna 
del consistori, de transparència, de govern obert. 
Sense oblidar totes aquelles que volen millorar el 
nostre espai urbà i entorn natural més immediat. 
Deixeu-me destacar aquí la posada en marxa 
del servei de recollida de residus porta a porta 
a tres urbanitzacions del municipi i el traspàs 
del servei de neteja viària a Nostreserveis. Dos 

accions que portem temps treballant, que eren 
una necessitat inajornable i que hem pogut 
implantar en aquest primer any de governança.  

Continuant amb el Pla de Mandat vull 
destacar que es contemplen inversions 
importants.  En són exemples donar 
continuïtat a la reforma de l’avinguda 
Barcelona des de plaça Tarragona fins 
a l’avinguda Maria Cristina o la creació 
de l’Auditori Mestre Benaiges a Mont-
roig. En total són prop de 400 accions 
que hem recollit en una pàgina web 
on pròximament es podrà consultar 
l’estat en què es troben.

És important remarcar també que els 
grans projectes iniciats amb anterioritat 
continuen el seu curs, com és la 
diversificació de l’economia local amb 
l’arribada de l’empresa sudcoreana Lotte, 

la construcció de l’Ecoespai a Miami Platja o el 
Pavelló de la Roca a Mont-roig, entre d’altres.

Vull acabar aquest Editorial convidant-vos a gaudir 
de les festes, els pròxims dies amb Sant Jaume 
a Miami Platja, en un programa pensat perquè 
tothom trobi moments d’esbarjo i diversió, ja 
sigui amb música, activitats populars o propostes 
familiars. També amb la Fira de Mont-roig o les 
festes de Les Pobles, en una simbiosi entre l’activitat 
econòmica i el lleure més tradicional, en bona 
part també gràcies a la col·laboració del ric teixit 
associatiu del nostre municipi. 

També aprofito aquestes línies per encoratjar a 
tot el sector turístic i comercial del municipi, en 
els mesos més intensos d’activitat, esperant que 
tinguem una bona temporada turística.  Ara, havent 
obtingut la certificació de Destinació de Turisme 
Intel·ligent, una distinció que ens posa al mapa 
els indrets que vetllen per un desenvolupament 
sostenible d’aquest sector i engeguen iniciatives 
per millorar-lo.

Bones festes i bon estiu!

 Tindrem un passeig que obre 
Miami Platja al mar, que integra l'entorn 
natural de les cales amb el nucli i posa 
les persones al centre. Finalment, aquest 
gran projecte transformador ha deixat 
de ser un somni per convertir-se 
en una realitat.

  Durant el primer any de governança ja hem pogut implantar dues accions inajornables en la gestió dels residus i la neteja 
viària. Continuem treballant amb un Pla de Mandat fins al 2027 amb altres actuacions i inversions importants.
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El pressupost per al 2024 
és de 32’9 milions d’euros
Destaca l’increment del 20% respecte l’any anterior que es deu, 
principalment, als ingressos previstos de les taxes de la implantació 
de l'empresa Lotte

El Ple de l’Ajuntament de Mont-
roig del Camp va aprovar, al mes 
de maig, el Pressupost Municipal 
que ascendeix als 32,9 milions 
d’euros per a l’exercici 2024, una 
xifra que representa un augment 
del 20% respecte a l’any anterior. 

Aquest increment es deu, 
principalment, als ingressos 
procedents de taxes urbanístiques 
derivades de la implantació de 
l’empresa Lotte Energy Materials al 
municipi, així com dels ingressos 
procedents dels impostos derivats 
de les ordenances fiscals, les quals 
van ser modificades a principis 
d’any. Els pressupostos es van 
aprovar amb el vot favorable de 

l’equip de govern (PSC i IMM) 
i les abstencions dels grups 
municipals d’ERC-AM, Junts 
per Mont-roig del Camp i Vox.

Aquest increment del pressupost 
es destinarà, especialment, al 
pagament d’interessos i préstecs 
de venciments de les quotes 
del 2024, per tant, la reducció 
del deute és un dels pilars del 
pressupost d’aquest exercici. Així, 
per aquest pressupost s’ha realitzat 
una previsió d’ingressos de 2,5 
milions d’euros aproximadament 
de manera que, de cara al 2025, hi 
hagi menys càrrega pressupostària 
en els capítols d’amortització de 
capital i interessos.

Empreses 
municipals
Pel que fa a les empreses 
municipals, Nostraigua  contempla 
un pressupost de més de 7 milions 
d’euros i Nostreserveis, de  més 
de 6 milions d’euros. En aquest 
sentit, és important destacar 
l’aposta cap a Nostreserveis que 
continua creixent en l’àmbit de 
personal com d’equips, maquinària 
i vehicles. Un exemple és el traspàs 
del servei de neteja viària que 
deixa de prestar Secomsa i 
assumeix al 100% Nostreserveis. 
MÉS INFO  pàgina 6 

EIXOS DESTACATS

enllaç
al pressupost
municipal

LES DADES 
DEL PRESSUPOST 
2024

A aquest pressupost municipal per al 2024 s’hi han incorporat 993.000 € procedents dels 
romanents de tresoreria del 2023. El plenari del mes de juny va aprovar aquesta modificació de 
crèdit per destinar-los, entre d’altres, a suplementar algunes regidories. Amb aquests crèdits es 
duran a terme les següents actuacions:

- Per iniciar la implantació del 
Pla Local d’Habitatge i EINA.
 
- Per adaptar el planejament 
i normativa urbanística per 
atreure activitat econòmica 
per a generar ocupació 
i desestacionalitzar 
l'economia local tant per a 
afavorir el comerç i activitat 
de proximitat com les grans 
inversions.

- Per iniciar la revisió 
del POUM.

- En inversió per millorar 
la digitalització de 
l'administració i fer-la més 
segura, més àgil i més eficient 
(software, gestors d’expedients, 
gestió de nòmines...).

- Per millorar la via pública, 
la comunicació i la gestió de 
Recursos Humans. 

Per confeccionar un pla de 
polítiques d’igualtat municipal 
amb l’objectiu de fomentar la 
igualtat entre dones i homes 
i lluitar contra les violències 
sexistes.

- Per ampliar els programes 
d’activitats de joventut, gent 
gran, festes i turisme.

S’incorporen 993.000€ de romanent de tresoreria del 2023

340.000 € 305.000 €

100.000 € 
14.000 € 

116.000 € 

Les principals 
inversions

€

€

€

2.270.000 €

500.000 €

468.000 €

200.000 €

90.000 €

50.000 €

50.000 € 

50.000 €

Auditori Antoni Benaiges de Mont-roig

Ampliació del polígon industrial Les sorts del Rei

Climatització de les escoles Mare de Déu de la Roca i Joan Miró

Conservació i manteniment de l’ermita Mare de Déu de la Roca

El nou Torreó de Miami Platja 

Adequació del carril bici al carrer Gran Canària

Pàrquing d’autocaravanes al nucli de Mont-roig

Sonorització i il·luminació teatre del centre Polivalent

Mont-roig del Camp 
rebrà més d’1 M d’€ 
del Pla ImpulsDipta
L’Ajuntament i la Diputació de Tarragona han planificat 
les actuacions i projectes municipals que formaran 
part del Pla ImpulsDipta, el nou model de cooperació 
econòmica i assistencial amb els ens locals d’aquest 
organisme provincial. 

El pressupost total del Pla ImpulsDipta per a tots els municipis 
de la demarcació ascendeix a 147M€ per a aquest mandat, 
dels quals Mont-roig del Camp en rebrà 1.107.731 € per 
tirar endavant projectes o actuacions rellevants per al municipi 
o estratègics per a la demarcació en el seu conjunt.

En concret, amb aquest finançament, l’Ajuntament té previst 
impulsar els següents projectes:

INVERSIONS – 400.000 € per a la construcció de l’auditori 
Antoni Benaiges.***

TRANSICIÓ ECOLÒGICA – 166.159 €  per a la 
instal·lació de plaques solars als edificis municipals.

DESPESA CORRENT – 375.412 € per desenvolupar el 
Pla Local d’Habitatge amb la creació d’unes oficines específiques 
i les despeses de personal que es contractaran.

SALUT PÚBLICA – 110.773 € per actuacions específiques 
en aquest àmbit.

CULTURA – 55.386 € per programació i activitats culturals.

*** Per a la construcció de l’Auditori també s’ha sol·licitat una 
subvenció de 280.000 € als fons Enresa. El pressupost aproximat 
d’aquest projecte és de més de 2 milions d'euros. 

Amb aquest pressupost 
es fa un esforç en la reducció 
del deute i de les despeses financeres

Prudència davant d’un 
context incert

Aposta per les polítiques 
a les persones

Aposta per la transició 
energètica i l’economia 
circular

Serveis de manteniment

Reducció del deute

Pressupostos per al 2024: 
32.971.184 € 
Respecte al 2023: 20,55%

Inversions 2024: 
3.936.556 €
Respecte al 2023: 80,37%

Pressupost Nostreserveis: 
6.045.324 € (*)

Pressupost Nostraigua: 
7.264.204 €

*6.045.324,44 € Consoliden al 
pressupost de l’Ajuntament
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La revitalització del Nucli Antic, en marxa
L’Ajuntament presenta els resultats de l’EINA, un document que defineix les diverses accions que 
es desenvoluparan els pròxims anys per transformar, potenciar i millorar aquest àmbit

S’han fet millores a la Biblioteca Miramar, a les Escoles Joan Miró i 
Marcel·lí Esquius i a la zona de Platja Cristall, entre altres

Continuen endavant els projectes derivats 
de la primera edició dels Pressupostos 
Participatius de l’Ajuntament. 

La Biblioteca Miramar de Miami Platja ha completat 
una important reforma gràcies a l’aportació dels 
fons procedents d’aquests pressupostos escollits 
per la ciutadania. Amb un import total de 35.000 €, 
aquesta inversió ha permès transformar i millorar 
diversos espais de la biblioteca, adaptant-los a les 
necessitats actuals dels usuaris.  

També l’Escola Marcel·lí Esquius de Miami Platja 
ha rebut una inversió de 15.000 euros. En concret, 
les millores han consistit en la instal·lació de nous 
jocs de psicomotricitat al pati de l’escola. L’objectiu 
principal és afavorir el moviment i la psicomotricitat 
dels infants, proporcionant un espai lúdic adequat 
per al seu desenvolupament. 

Continuen endavant els projectes 
dels Pressupostos Participatius

Altres projectes que s’han executat o s’estan executant 
és la millora de la mobilitat en els accessos de Platja 
Cristall deixant un únic sentit de circulació en la baixada 
que passa per sota del pont de la via. 

A l’Escola Joan Miró es fa una inversió valorada en 
55.000 euros que permet dotar el pati de l’escola 
d’espais verds amb més arbres, sorra, rampes, etc, 
que siguin inclusius i permetin realitzar activitats a 
l’exterior. 

Respecte al punt esportiu a la zona de la pèrgola de 
Platja Cristall, en aquests moments s’estan fabricant els 
elements esportius que està previst que s’hi instal·lin 
amb una aportació municipal de 60.000 euros.

En total s'executaran 8 projectes finalistes d'aquesta 
edició dels Pressupostos Participatius amb un pressupost 
total de 300.000 €.

·  Grans projectes

/ Projecte de remodelació del carrer Agustí Sardà

2023

j o tambéDECIDEIXO!

El Pressupost del 2024 ja contempla una partida per a la refor-
ma del carrer Agustí Sardà, que té un cost de 605.000 €, amb 
una subvenció del PSTD de 300.000€. 

Quant a les accions per garantir l’accés 
a l’habitatge, quedaran recollides al Pla 
Local d’Habitatge, que està treballant el 
mateix estudi d’arquitectura que 
ha desenvolupat l’EINA

L’Ajuntament està treballant també en el projecte per a la consolidació de l’edifici del Portal de la 
Canal, amb partida pressupostària també per aquest concepte. L’objectiu en una primera fase és 
deixar l’edifici funcional, per poder determinar en un futur quin ha de ser el seu ús.  

/ L’acte, que va reunir una notable participació de veïns i veïnes, va ser presidit 
per l’alcalde Fran Morancho, acompanyat per l’equip d’arquitectes responsables 
de l’elaboració del document, Territoris XLM 

/Nova zona infantil a la biblioteca Miramar

El Centre Cultural Església Vella va acollir, el passat 
mes d’abril, una sessió informativa organitzada per 

l’Ajuntament amb l’objectiu de presentar els resultats 
de l’EINA (Estudi Integral del Nucli Antic). Aquest 
document detalla el conjunt d’accions planificades 
per als pròxims anys per millorar el Nucli Antic de 
Mont-roig, abordant àrees com l’urbanisme, l’espai 
públic, la mobilitat, la promoció econòmica i la cultura.
Un dels projectes immediats és la reforma de la 
pavimentació i els serveis del carrer Agustí Sardà, 
que inclou la reordenació de la mobilitat i les zones 
d’aparcament per millorar l’accessibilitat al Nucli 

Antic i fomentar l’activitat econòmica. Altres de les 
accions es desenvoluparan a més llarg termini per 
la transformació i envergadura que suposen, com 
per exemple, la dotació de nous espais públics i 
d’equipaments.
La sessió va servir per mostrar el compromís de 
l’Ajuntament i l’interès del veïnat en la definició del 
futur del Nucli Antic de Mont-roig, (recordem que s’ha 
dut a terme un procés de participació ciutadana per 
redactar el document) evidenciant la importància de 
la col·laboració entre l’administració i la ciutadania 
per a la millora de l’espai urbà.
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Traspassada la neteja 
viària a Nostreserveis

/ Una de les màquines de neteja 
de Nostreserveis

·  Residus

·  Neteja Viària

Comença el Porta a Porta a Bonmont, 
Costa Zèfir i Club Mont-roig
El 4 de juny va començar el nou 
sistema de recollida Porta a Porta 
de residus a Costa Zèfir, Club 
Mont-roig i Bonmont. 
Les primeres jornades han estat molt positives 
gràcies a la implicació dels veïns i veïnes i a 
les informacions i consells que havien rebut 
en les últimes setmanes. Els cubells han estat 
majoritàriament ben col·locats i recollits segons 
l’horari establert.

L’alcalde Fran Morancho i la regidora de Residus, 
Cristina Llorens, i altres membres de l’equip 
de govern, van  estar presents en la primera 

El Ple de l’Ajuntament del juny va donar 
llum verda al traspàs dels serveis de neteja 
viària, recollida de voluminosos i fracció 
vegetal a l’empresa pública empresarial 
Nostreserveis. El punt, que va ser aprovat 
amb el vot favorable de tot el plenari, 
suposa un pas endavant per millorar la 
gestió d’aquest servei, que fins ara duia 
a terme l’organisme comarcal Secomsa, 
qui continuarà amb la recollida de residus 
al municipi.

El traspàs representa aconseguir un major 
control del servei, optimitzar les freqüències 

de neteja i adequar-les a les peculiaritats 
del municipi que ha crescut els últims anys. 
Recordem que l’actual sistema, aprovat en 
un conveni del 2008, no contemplava, per 
exemple, la neteja en 4 urbanitzacions, que 
els últims anys han estat recepcionades 
per part de l’Ajuntament.

Inversions ja fetes

Cal destacar també que la majoria de 
les inversions en maquinària, per part de 
Nostreserveis ja estan fetes i que també 

/ L'alcalde Fran Morancho i la regidora Cristina Llorens, en una visita al servei de recollida  
el primer dia del Porta a Porta

L’empresa pública empresarial assumeix el servei, 
que fins ara duia a terme l'empresa comarcal, 
de forma progressiva des del mes de juliol

Coincidint amb el traspàs del servei 
de neteja viària, Nostreserveis durà 

a terme també un canvi d’imatge que es 
veurà reflectida en una modificació del 

vestuari de les diferents brigades 
i serveis les pròximes setmanes.

Les primeres jornades han estat molt positives gràcies a la implicació dels veïns i veïnes

Secomsa continuarà amb la recollida 
de residus al municipi

nit de recollida del porta a porta. L’objectiu 
era revisar l’eficàcia de les rutes de recollida, 
rebre informació de primera mà del personal 
operari, veïnat i Secomsa, així com donar suport 
a la implantació d’aquest nou sistema.

Ara, després de molts mesos preparant la 
posada en marxa d’aquest servei amb xerrades 
a la ciutadania, visites als habitatges, punts 
informatius i creació de canals de difusió per 
aquestes zones, entre d’altres, l’Ajuntament 
confia que es dugui a terme una recollida 
selectiva més responsabilitzada i que la 
població sigui conscient de la quantitat de 
residus que genera.

Recomanacions:

avantatges:
Per a més informació 
o consultes referent 
al Porta a Porta:

Cubells tancats 
correctament i residus 
ben emmagatzemats 
a dins

Nivells més alts 
de recollida 
selectiva 
i recuperació 

Es retiren 
els contenidors 
de la via 
pública

Desapareix 
l'anonimat 
en el lliurament 
dels residus

Major percentatge 
de participació
en la  recollida 
selectiva Correu electrònic 

reduirireciclar@mont-roig.cat 
i el WhatsApp 603 592 138.

Lligar els cubells al 
ganxo i retirar-los un cop 
hagi passat el servei de 
recollida

Cal treure el cubell 
entre les 21:30 h  
i les 22:30 h, amb les 
fraccions corresponents 
segons el calendari

L’objectiu és avançar cap a una 
millor separació dels residus

Recordem que el Porta a Porta 
(PaP) és el sistema de referència 
a Europa, ja que permet superar 
el 70% de recollida selectiva. 

A Catalunya, més de 300 
municipis han implantat 
aquest sistema amb 
resultats que en alguns 
casos superen el 80%.

1 2 3 4

/ Àrea d'emergència

Per al vidre i per casos 
excepcionals on es generin 
més residus dels habituals 
es poden utilitzar les àrees 
d’emergència:

 Costa Zèfir
 · C/Perú
 Club Mont-roig 
 · C/ Brussel·les
  Bonmont 
 · C/de les Terres Noves

es durà a terme una subrogació de part 
del personal actual, fet que suposa també 
un coneixement del territori i les tasques a 
desenvolupar. La redefinició del servei de 
neteja viària representa, en l’àmbit econòmic, 
un augment de prop de 350.000 € del 
pressupost de Nostreserveis, per assumir 
les necessitats actuals.
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·  Turisme

Mont-roig i Miami Platja ja és 
'Destinació Turística Intel·ligent'

Promoció com a 
destinació 
cicloturista

/ L'objectiu és millorar l'experiència dels visitants, més enllà del gaudi de les platges

/ Presentació de la nova app a l'Ajuntament de Tarragona amb 
la presència de Fran Morancho i Vicente Pérez

Aquesta distinció suposa un pas endavant per formar part del grup de destinacions 
a l’avantguarda del desenvolupament turístic

El municipi de Mont-roig del 
Camp ha rebut la certificació de 
la Sociedad Mercantil Estatal 
para la Gestión de la Innovación 
y las Tecnologías Turísticas, 
SEGITTUR, iniciant així el camí 
cap a la seva transformació 
definitiva en Destinació Turística 
Intel·ligent. 

Sobre la base de la metodologia de 
Destinació Turística Intel·ligent de la 
Secretaria d’Estat de Turisme, s’han 
avaluat 97 requisits i 261 indicadors, 
distribuïts en cinc eixos: governança, 
innovació, tecnologia, accessibilitat i 
sostenibilitat. 

Dels resultats de l’anàlisi es comprova que 
el 2024 el grau de compliment mitjà del 
total de requisits de la metodologia DTI 
és del 53,4%, sent l’eix de Sostenibilitat 
el de major grau de compliment amb 
un 70%.

Mont-roig Miami Turisme ha participat 
aquest mes de juny en una acció de 
promoció de cicloturisme organitzada 
per la Diputació de Tarragona, aprofitant 
la celebració de la competició “Desafío 
Lagos de Covadonga” a Astúries. Aquesta 
prova, que ha arribat a la seva 32a edició, 
és coneguda pel seu exigent itinerari, que 
cada any forma part d’una de les etapes 

de muntanya icòniques de la Vuelta a 
España, i enguany ha comptat amb la 
participació de 3.000 ciclistes. 

La presència de la Costa Daurada i les 
Terres de l’Ebre, amb la col·laboració de 
Mont-roig Miami Turisme ha tingut com 
a objectiu posicionar la nostra destinació 
com un referent en cicloturisme.

L’Ajuntament de Mont-roig del Camp, juntament 
amb els ajuntaments de Cambrils, El Catllar, La 
Canonja, Constantí, Reus i Tarragona ha signat 
aquest mes de juny un protocol per impulsar el 
desplegament d’un sistema digital de seguretat 
compartit entre els municipis i en clau metropolitana.

La voluntat és la creació d’una aplicació per a 
dispositius mòbils gratuïta i fàcil d’utilitzar, que 
agilitzi les comunicacions entre la ciutadania i els 
cossos de seguretat i, en definitiva, que permeti 
oferir una resposta més ràpida, eficient i efectiva 
en casos d’urgència.

Un benefici per a tothom
Ser considerat una Destinació Turística 
Intel·ligent no només millora l’experiència 
del turista, sinó que també impulsa la 
sostenibilitat, l’economia local, la innovació 
i la competitivitat del destí, beneficiant 
tant als visitants com a la comunitat local.
Es tracta de convertir-se en un destí 
turístic innovador, consolidat sobre una 
infraestructura tecnològica d’avantguarda, 
que garanteixi el desenvolupament 
sostenible del territori turístic, accessible 
per a tothom, millorant l’experiència del 
visitant, facilitant la seva interacció i la 
qualitat de vida dels residents.

Cal assenyalar que, tant les accions 
necessàries per a l’adhesió del municipi 
a la Xarxa de Destinacions Turístiques 
Intel·ligents, com el procés de diagnòstic 
i l’elaboració del pla d’acció formen part 
de les actuacions finançades en el marc 
del Pla de Sostenibilitat Turística a Mont-
roig del Camp – Miami Platja.

·  Seguretat

Pas endavant per a la creació d’una 
aplicació mòbil de seguretat 
Mont-roig del Camp, entre els 7 ajuntaments que impulsen 
aquesta iniciativa d’abast metropolità
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El govern municipal presenta el Pla de Mandat, 
amb prop de 400 accions per als pròxims anys 

L’equip de govern ha fet públic 
el Pla de Mandat 2023-2027, un 

full de ruta que recull els eixos i els 
projectes que es volen impulsar 
al llarg d’aquest període. 

Es tracta d’un document de gestió interna, 
que s’ha estat treballant durant el primer 
any de legislatura, posant en marxa ja les 
actuacions més immediates, i que ara es 
dona a conèixer a la ciutadania. 
Aquest document s’ha elaborat com una eina 
d’auto obligació de les accions que es volen 
posar en marxa i permetrà una avaluació de 

l'impacte i els resultats de les iniciatives que 
s'hi recullen. Cal tenir en compte que s’anirà 
revisant periòdicament per tal d’adaptar-lo 
a les necessitats i a les oportunitats futures. 
En total compta amb prop de 400 actuacions 
estructurades en 4 eixos estratègics: 
els drets socials i serveis a les persones; 
l'espai públic, el  territori i la sostenibilitat; la 
gestió interna, el govern obert i hisenda; i la 
promoció econòmica i de municipi. Aquestes 
accions inclouen tant projectes d’inversió 
com iniciatives de millora de processos i 
gestió de l’administració i els serveis que 
s’ofereixen. 

Per a la seva creació, el govern local s’ha basat 
en els objectius del Pla Estratègic Mont-roig 
del Camp 2020-2030 i l'Agenda Urbana 2030, 
amb la finalitat de transformar el municipi i 
millorar la qualitat de vida i les condicions 
socioeconòmiques de la població. Aquest 
Pla també està vinculat amb els Objectius 
de Desenvolupament Sostenible (ODS).

Es tracta d’un full de ruta que traça les directrius de l’acció del govern local amb les actuacions i 
inversions que s’executaran fins al 2027

Drets socials i serveis a les persones

Gestió interna, govern obert 
i hisenda

Promoció econòmica 
i de municipi

Espai públic, territori i sostenibilitat

Engloba les propostes de millora de les polítiques 
educatives, de joventut, de gent gran, de cultura, 
d’esports, de festes, de seguretat 
i en especial d’igualtat de gènere 
i de drets i atenció a les persones.

Són les accions alineades 
amb la transparència, la modernització de 
l’administració, l’atenció ciutadana, la participació 
i la gestió dels recursos econòmics i humans. 

             Es recullen en aquest eix les 
propostes de foment de l’economia local, el turisme, 
l’increment d’oportunitats laborals i la projecció de 
Mont-roig i Miami Platja més enllà de l’àmbit local.

Inclou les iniciatives de transformació de la trama 
urbana, els equipaments públics, els espais verds, la 

gestió dels residus i neteja viària, 
la mobilitat sostenible i transició 
ecològica i energètica.

El Pla de Mandat s’estructura 
en 4 eixos, es desenvolupa 
en 28 àrees i es concreta 
en gairebé 400 projectes

Algunes de les inversions destacades 
dins d’aquest pla són:

Àmbits d’actuació

Parc d'esbarjo per a gossos a Mont-roig

Climatització de les escoles Mare de Déu de la Roca                                     
i Joan Miró (fase 1)

Creació de l'Oficina Local d'Habitatge

Pla de millora de tota la xarxa d'aigua per reduir les fuites

Millora de la senyalització i noves marquesines de parades de bus

Adequació i ampliació de la llar d’infants de Mont-roig

Ampliació de la llar d'infants de Miami Platja

Construcció del Teatre Auditori Mestre Benaiges a Mont-roig

Construcció zona lúdica-esportiva de Mont-roig (fase 1)

Espai Jove 2.0 a Miami Platja - Hostal Paquita

Execució de l’Av. Barcelona fase Plaça Tarragona fins a Maria Cristina

Nou espai cultural a Miami Platja

Pacificació del carrer Agustí Sardà entre Riba i Mestre i Sant Miquel 

Aparcament d’autocaravanes al nucli de Mont-roig

Urbanització carrer Hospital i carrer Bisbe Macià

Nova deixalleria a Mont-roig

Ampliació de la zona industrial Fischer a Mont-roig

Reordenació de l’avinguda Verge de Montserrat

Vagó restaurant Via Verda, gestió del projecte i explotació

Millora dels asfaltats i senyalització a les urbanitzacions

Consulta 
totes les accions del 

Pla de Mandat a 
plamandat.mont-roig.cat
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Les obres del Passeig de les Cales avancen 
a contrarellotge
La intervenció suposarà un canvi d'imatge significatiu per Miami Platja, impulsant la seva 
projecció turística i beneficiant el veïnat
Les obres del Passeig de les 
Cales de Miami Platja avancen 
a contrarellotge per finalitzar 
com més aviat millor després 
de l'aturada provisional que va 
tenir lloc a principis de març. 

Aquesta intervenció suposarà un canvi 
d'imatge significatiu per Miami Platja, 
impulsant la seva projecció turística i 
beneficiant directament a tota la població 
local.

Cal recordar que el 24 de maig, el Ministerio 
para la Transición Ecológica y el Reto 
Demográfico va comunicar a l’Ajuntament 
de Mont-roig del Camp l’aprovació del 
tràmit de modificació del contracte i 
l’ampliació del termini per finalitzar els 
treballs en dos mesos. Això va permetre 
reprendre les obres, després d'una aturada 
que havia suposat un entrebanc per al 
desenvolupament del projecte i per als 
residents i negocis de la zona.

La reactivació de les obres s'ha dut a terme 
després d'un procés administratiu més llarg 
del previst, fet que va generar insistents 
demandes per part de l’Ajuntament al 
Ministeri per desencallar la situació amb 
urgència. Ara, amb els treballs en marxa 
de nou, s’espera poder completar aquesta 
transformació tan esperada al més aviat 
possible.

10 milions d’euros
Les obres, que van a càrrec del Ministeri 
de Foment a través del servei de Costes 
del Ministeri per la Transició Ecològica 
(MITECO), tenen un pressupost aproximat 
de 10’1 milions d’euros, en part procedent 
dels fons Next Generation.

Prioritat vianants
El nou passeig, que compta amb 
zones de pèrgola i jocs infantils, és 

L’ABANS I EL DESPRÉS
Aquesta remodelació representa una reivindicació històrica per a la comunitat de 
Miami Platja. Després de més de vint anys de gestions urbanístiques per protegir 
aquestes cales, i basant-se en el projecte original dissenyat l’any 2010 per Capella 
Garcia Arquitectura, finalment s'està aconseguint un passeig en condicions òptimes. 
Aquest nou passeig no només millorarà l’atractiu turístic de la zona, sinó que també 
oferirà un espai més naturalitzat i accessible per als residents. 

completament peatonal en un espai 
compartit per a vianants i bicicletes. Cal 
destacar que també s’està remodelant 
el Passeig Mediterrani, amb un nou 
asfaltat, canalitzacions dels serveis i 
nova il·luminació. Després d’haver-se 

fet un estudi de mobilitat, s’ha determinat 
que aquesta avinguda (tram de sota de 
l’antiga via del tren) passarà a ser d’un 
sentit únic de circulació amb l’objectiu de 
millorar el trànsit de la zona i optimitzar 
les places d’aparcament. 

El sistema constructiu preindustrialitzat de 
l’Ecoespai, amb una estructura de fusta i palla 
compactada amb interiors de fang, està permetent 
una evolució molt ràpida de les obres.
 
Aquesta tècnica, a més, permet garantir elevats 
nivells de confort i de qualitat per sobre de l’es-
tàndard, convertint l’edifici en un equipament de 
referència en l’eficiència energètica.        

A l ’exterior predominarà el blanc i la ceràmica 
adoptant una imatge d’arquitectura mediterrània.

Recordem que aquest serà un equipament d'ús 
mixt administratiu i públic, que albergarà dues 
regidories de l’Ajuntament, el servei d'asses-
sorament en transició energètica, una sala de 
conferències polivalent i un innovador espai de 
coworking.

Paral·lelament,  s’està treballant en la urbanització de la plaça 
Girona, amb el projecte ja aprovat i pendent de licitar. En aquesta 
nova zona hi haurà un aparcament de bicicletes cobert, amb 
capacitat per a 144 bicis, que es podran guardar mitjançant 
un codi de seguretat i una aplicació mòbil. També hi haurà un 
punt de reparació i màquines per al manteniment i un Pump 
Track, un petit circuit amb corbes i desnivells per a bicicletes i 
patinets. Tot plegat perquè aquest sigui un centre neuràlgic i 
de parada de descans en la unió amb la futura via verda i l’eix 
cívic de Miami Platja, acostant l’avinguda Barcelona i els seus 
elements d’oci i comerç. 

L’equipament ja compta amb 
l’estructura i la coberta cons-

truïdes, mostrant ja l’esquelet 
del que serà el nou pavelló 
de la Roca. 

Aquest està pensat per donar 
servei a l’Escola Mare de Déu 
de la Roca, així com per cele-
brar diversos esdeveniments 
ja siguin de l’Ajuntament o al-
tres entitats, amb l’objectiu de  
descongestionar l’elevat volum 
d’activitats que s’estan portant 
a terme al poliesportiu muni-
cipal, i evitar així les dificultats 
que es presenten a l’hora de 
compatibilitzar l’espai. 

També s’ha iniciat la urbanització 
de l’espai exterior, que serà 
més ampli que l’actual i en el 
qual es manté el parc infantil 
adjacent. La previsió és que 
pugui entrar en funcionament 
la pròxima tardor. 

L’Ecoespai pren forma ràpidament 
gràcies al sistema constructiu

El Pavelló de la Roca, 
amb l’estructura 
i la coberta construïdes

/ El nou Passeig de les Cales compta amb zones d'esbarjo per a infants.
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Aquesta primavera s’han dut a terme dues 
noves edicions de l'Espai Entrevistes, una 
iniciativa de l’Ajuntament a través de la 
regidoria d’Impuls Econòmic, amb l’ob-
jectiu de fomentar l’ocupació al municipi. 
D’una banda, al mes de març va tenir lloc 
una edició amb 21 empreses que oferien 
196 llocs de treball. Com a conseqüència 
de la gran quantitat de places vacants, 
enguany, les entrevistes es van fer en dos 
dies. Per altra banda, al mes de maig, 
es va realitzar una edició especial joves 
amb una selecció d’ofertes laborals pels 
mesos d’estiu on 8 empreses van oferir 
prop de 150 ofertes laborals.

Més de 340 
ofertes de feina 
passen per l’Espai 
Entrevistes

El ple del mes de juny va aprovar 
definitivament el conveni urbanís-
tic amb l’empresa sudcoreana Lotte 
Energy Materials Spain SL, després 
de finalitzar el període d’exposició 
pública i resoldre desestimar les al-
legacions presentades per manca de 
fonament jurídic. En la sessió del mes 
de març ja es va donar llum verda 
al plec de condicions reguladores 
de l’alienació directa dels terrenys 
i edificacions del polígon dels Co-
mellarets i l’adjudicació dels béns 
a l’empresa coreana. També es va 
aprovar una modificació puntual del 

Pla d’Ordenació Urbanística Municipal 
per actualitzar-lo als estàndards ac-
tuals dels polígons industrials. Va ser 
en una sessió plenària polèmica que 
es va haver de suspendre durant uns 
minuts a causa dels crits i les inter-
rupcions constants d’una cinquantena 
de persones que es van manifestar 
en contra de la instal·lació del pro-
jecte Lotte al municipi. El contracte 
de compra-venda dels terrenys, entre 
l’alcalde Fran Morancho i Taeil Lim, 
director general de LOTTE Energy 
Materials Spain, es va signar davant 
notari el dia 14 de març.

En memòria del mestre mont-rogenc Antoni Benaiges, l’Ajun-
tament ha col·laborat activament per fer possible el projec-
te Missió Antoni Benaiges, que s’ha dut a terme aquest juliol, 
complint així amb una promesa que Benaiges va fer als seus 
alumnes l’any 1936 de poder anar a la platja de Mont-roig 
del Camp i que va quedar interrompuda perquè el van fusilar 
durant la Guerra Civil espanyola. Ara, 88 anys després, la Missió 

Antoni Benaiges porta aquesta promesa a la realitat gràcies 
a l’esforç conjunt de diverses entitats i ajuntaments, per tal 
que vint-i-nou nens i nenes entre 8 i 13 anys de la Cañada 
Real (Madrid) i del barri de la Cartuja (Granada) duguin a 
terme un viatge experiencial, de convivència, aprenentatge 
i activitats diverses, que ha culminat al nostre municipi on, a 
més de veure el mar, han visitat el Mas Miró.

Col·laboració per fer realitat el somni d’Antoni 
Benaiges, 88 anys després

Campanya de promoció del comerç ‘Impulsem 
l’Avinguda de Barcelona’

Aprovat definitivament el conveni 
urbanístic amb Lotte

S’intensifica la campanya d’estiu 
antiincendis

Front comú per convertir l’antic 
traçat de la via del tren en un 
producte turístic de referència

Un any més, s’han realitzat tractaments d’endote-
ràpia i fumigació aèria per evitar la proliferació de 
la processionària. Un exemple és l’actuació que es 
va fer al parc de gossos “Can Laika” a Miami Platja. 
Aquests tractaments més costosos s’apliquen a les 

Un any més, l’Ajuntament ha dut a terme 
una exhaustiva campanya de neteja de 
vegetació de creixement espontani a les 
franges de 25 metres de protecció dels 
diferents nuclis de població del terme 
municipal. Aquests treballs consisteixen 
en la trituració de la vegetació que ha 
anat sorgint al llarg de l’any, especialment 
durant la primavera, afavorida per les 
pluges d’aquesta estació. La vegetació 

es tritura in-situ, contribuint així amb la 
generació de matèria orgànica per al sòl. 

Amb aquesta acció, que abasta una 
superfície de 57 hectàrees (570.000 
m²), l’Ajuntament pretén complir amb 
la legislació vigent en matèria de pre-
venció d’incendis. Els treballs garan-
teixen una protecció òptima per a la 
temporada d’estiu.

Els Ajuntaments de Mont-roig del Camp, 
Cambrils i Vandellòs i l’Hospitalet de 
l’Infant continuen treballant conjunta-
ment i col·laborant de forma molt activa 
en el desenvolupament del projecte 
de convertir l’antic traçat ferroviari en 
una via verda per a ciclistes i vianants. 
L’objectiu és que aquest sigui un atrac-

tiu turístic dels tres nuclis i un espai de 
referència per als amants de l’esport i el 
lleure. El projecte, que serà estratègic 
per la promoció dels tres municipis de 
la Costa Daurada, adapta la plataforma 
viària del tram de 19,3 km dels tres mu-
nicipis amb una inversió de 5,8 milions 
d’euros per part d’Adif. 

Una productora audiovisual especialit-
zada en promoció comercial ha estat 
treballant amb prop dels 50 establi-
ments que es van unir a la campanya 
Impulsem l’Avinguda Barcelona, per 
produir uns vídeos anunci, d’entre 30 
i 60 segons, per descriure l’activitat i 

projectar la qualitat del comerç. L’ob-
jectiu és que cada comerç disposi del 
seu propi vídeo que explotarà de la 
manera que cregui més convenient. A 
més a més, la campanya també inclou 
la creació d’un marc personalitzat per 
a publicacions a les xarxes socials i 

d’un codi QR dinàmic amb diferents 
funcionalitats. Aquesta actuació ha 
estat finançada íntegrament amb un 
subvenció procedent dels fons Next 
Generation en el marc de la remode-
lació d’aquesta artèria principal de 
Miami Platja. 
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10 DONES
CARRERS

·  Participació Ciutadana

Aquest mes de juny s’ha celebrat l'acte 
d'inauguració dels 10 carrers amb nom 

de dona, resultants del procés participatiu 
"Dona Nom", que va impulsar fa dos anys 
l’Ajuntament. 

Amb aquest acte es tanca el projecte que tenia per 
objectiu donar visibilitat a les dones, protagonistes 
de la història pel seu paper significatiu en el món 
laboral, cultural i veïnal, així com contribuir a la 
recuperació de la memòria històrica femenina. 

L’acte va comptar amb representants de l’Ajuntament 
de Mont-roig del Camp, familiars i veïns i veïnes,  
que van tenir l'oportunitat d'expressar els seus 
sentiments, convertint cada inauguració en un 
acte molt emotiu.

Inaugurats els 10 nous carrers 
amb nom de dona

Fins ara, només el 6% 
dels carrers del municipi portaven 

nom de dona, ara, 
amb aquests canvis es pretén 
redreçar aquest desequilibri.

L'Ajuntament celebra la recuperació de la memòria històrica femenina amb un acte emotiu 
i de reivindicació que clou el procés participatiu ‘Dona nom’

Viu un estiu ple de festes, cultura i activitats per a tothom! 
Pren nota!

Gaudeix també de les festes de barri i la programació de les entitats que ompliran de llum i diversió les nits d’estiu!

SORTIDES TOK’L2 
per a joves a l’Aquòpolis 
i a Tarragona
10 juliol i 21 d’agost

SONS DE NIT
I PETIT SONS DE NIT 
a l’Ermita de Mont-roig
27 i 28 juliol i 24 i 25 d’agost

FESTES DE LES 
POBLES 
14 i 15 d'agost

FESTA MAJOR DE 
SANT MIQUEL 
de Mont-roig
del 26 al 29 de setembre

FESTA MAJOR 
DE SANT JAUME 
de Miami Platja
del 19 al 28 de juliol

DIADA DE 
CATALUNYA 
Pl. Joan Miró Mont-roig i Parc 
Oliveres Miami Platja
11 de setembre

PROGRAMACIÓ 
ESPECIAL D’ESTIU 
DEL MAS MIRÓ 
www. masmiro.com

JOVES: Tallers, piscina 
nocturna, tornejos, festa 
jove i molt més!
       joves_montroigmiami

CAP DE SETMANA 
DIATÒNIC
a l’Ermita M.D. Roca 
de Mont-roig - 20 juliol

LA FIRA 
DE MONT-ROIG
de l’1 al 4 d'agost

ENDSUMMER
Miami Platja
del 20 al 22 de setembre

VISITES GUIADES, 
EXCURSIONS I JOCS 
DE DESCOBERTA
www.mont-roigmiami.cat

·  Agenda
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Compromís 
amb la seguretat 
i el benestar 
de la ciutadania

Mont-roig 
un municipi 
que fa aigües

Enguany se celebren els 45 anys de la que es va conèixer com la 
“guerra de l’aigua” quan Mont-roig va sortir amb coratge i valentia 
a defensar els seus aqüífers. 45 anys que les mont-rogenques 
i mont-rogencs, van sortir a defensar la seva aigua davant la 
voluntat política de beneficiar a les empreses petroquímiques 
de Tarragona amb l’aigua de Mont-roig. 
“Amb l’aigua no s’hi juga” deien a llavors i diem ara. Cal recordar 
que els pagesos de la llera del Francolí es van oposar que 
les indústries accedissin als cabals del riu, i aquestes, van 
respondre destinant els seus camions a Mont-roig del Camp, 
on es carregaven 120 cisternes al dia (més de tres milions de 
litres diaris). 
La manifestació organitzada pels pagesos va sortir del poble 
dirigint-se cap als pous on carregaven els camions d’aigua, just 
a sota l’entrador del Club Mont-roig (baixant a l’esquerra de la 

Durant els darrers anys, el PSC ha tingut el privilegi de 
governar Mont-roig del Camp, guiat per un compromís 
impertorbable amb el benestar de la nostra ciutadania 
i el desenvolupament sostenible del municipi. La nostra 
gestió s’ha caracteritzat per la implementació de polítiques 
socials, la recerca constant d'inversions i la realització 
de projectes estratègics que han transformat la nostra 
comunitat.

El nostre enfocament sempre ha estat inclusiu, beneficiant 
tant els ciutadans que resideixen tot l'any com els turistes 
que ens visiten. Entenem que el desenvolupament del 
nostre municipi ha de ser integral, abastant millores en 
infraestructura, serveis públics i oportunitats econòmiques 
per a tothom.

Les polítiques socials han estat un pilar fonamental de 
la nostra administració. Hem implementat programes 
que garanteixen l'accés a l'educació, la cultura i l'atenció 

Des de la regidoria d’Entorn Natural i Salut Pública 
continuem treballant en la millora de l’entorn dins de 
les competències que té l’Ajuntament. Preocupats per 
l’actual cicle climàtic d’augment global de temperatures 
que implica també increment del risc d’incendi s’està 
treballant en línies per la seva prevenció i mitigació 
dels seus efectes. Des de la regidoria s’ha identificat i 
elaborat informació gràfica dels elements vulnerables 
identificant les actuacions a realitzar, s’ha realitzat la neteja 
de franges de protecció i elements tallafocs realitzant 
tasques de protecció d’elements singulars del municipi 
com es l’ermita de la MD de la Roca, cova el Patou i 
d’altres. En aquesta mateixa línia s’està redactant el pla 

carretera de la mar), abans del camí de la Tira. I la Guàrdia Civil 
els va tallar el pas just davant de les “cases barates”. Llavors 
els veïns i les veïnes van esquivar-los i van baixar pel camí de 
les Arenes avall fins a arribar a on extreien l’aigua. Es van tallar 
els accessos i amb el suport de l’Ajuntament es van acabar les 
sostraccions. Els avis i pares d’alguns dels regidors que estem 
avui al consistori hi eren presents i ens pertoca a nosaltres 
seguir la seva estela. 
Els regidors de Junts, hem fet d’altaveu de la problemàtica de 
la salinització d’alguns pous de la zona del Casalot i dels talls 
puntuals d’aigua durant l’estiu a algunes urbanitzacions. Hem 
preguntat per la situació dels nitrats a altres pous del municipi. 
Fets que el mateix govern en Ple ha reconegut com un problema. 
En aquest moment Mont-roig té un terç dels pous de propietat 
municipal amb problemes de clorurs (salinització). I una part 
del municipi amb nitrats que no pot fer servir per aigua de 
boca. Tot plegat, es pot veure com un got mig ple o mig buit, 
però el fet és que l’aigua torna a ser un problema a Mont-roig. 
En aquesta línia, veiem amb preocupació la implantació de 
l’empresa LOTTE en relació amb la gestió de l’aigua. S’ha reconegut 
públicament que aquesta necessitarà 2.500.000 de litres d’aigua 
al dia. Convertint-se així amb una de les empreses que més 
aigua gastarà de tot Catalunya. Cert que se’ns ha dit que hi 
ha un acord amb el CAT (Consorci d’Aigua de Tarragona) que 

sanitària, tot assegurant que tots els ciutadans tinguin 
igualtat d'oportunitats. Hem treballat per enfortir el teixit 
social, promovent la inclusió i la participació activa de la 
comunitat en la presa de decisions. La nostra prioritat ha 
estat i continuarà sent el benestar dels nostres veïns/es.

En paral·lel, hem buscat atreure inversions que impulsin 
el desenvolupament econòmic local. Hem donat suport 
a emprenedors i petites empreses, creant un entorn 
favorable per a la innovació i el creixement. La nostra 
gestió ha aconseguit atraure inversions significatives 
que han generat ocupació i dinamitzat l'economia local, 
beneficiant tots els residents.

El suport rebut a les urnes confirma que una majoria de 
ciutadans/es de Mont-roig del Camp, Miami Platja i les 
urbanitzacions comparteix la nostra visió progressista. 
Ens honra aquesta confiança i ens impulsa a continuar 
treballant amb més dedicació i energia. Estem convençuts 
que junts podem continuar construint un futur millor 
per al nostre municipi.

El nostre compromís amb la sostenibilitat es reflecteix 
a totes les nostres polítiques. Hem promogut iniciatives 
que protegeixen el nostre entorn natural, fomenten 
pràctiques ecològiques i garanteixen un desenvolupament 
equilibrat. Creiem que un desenvolupament sostenible 

de prevenció d’incendis del municipi que ens farà menys 
vulnerables i més resilent.

Pel que fa a la preservació de l’entorn natural del municipi, 
s’estan realitzant tasques de reintroducció d’espècies 
singular com el corriol, aconseguint que tornin a fer nius 
a la zona de l’Estany Gelat i recuperant camins històrics 
perduts com el camí vell de Pratdip.

En la línia de mitigar els efectes de les onades de calor 
es crearan els primers refugis climàtics al municipi, els 
quals s’ubicaran als edificis de dos escoles, una al nucli 
de Miami i altre a Mont-roig.

També s’està actualitzant el pacte d’alcaldes per les 
energies sostenibles, defineix els nous compromisos i 
la visió compartida per abordar reptes interconnectats 
basat en tres eixos fonamentals: reducció d’emissions 
del municipi en un 55% pel 2030 i neutralitat climàtica 
al 2050, adaptació del municipi als efectes del cicle 
climàtic i transició energètica justa.

n’assegura el subministrament. Però ens fem preguntes. Fins 
quan assegurarà l’aigua el CAT? Una empresa farà una inversió 
d’aquest cost sense tenir garantida l’aigua a llarg termini en el 
cas de restriccions? O sí que té el futur garantit? Des de Junts 
estem molt preocupats pel fet que LOTTE se situï al costat dels 
terrenys que eren d’AITASA amb els seus pous. Uns pous que 
volia la química de Tarragona per la seva riquesa d’aigua ja fa 
45 anys, amb aigua suficient per abastir la fàbrica. Si LOTTE 
necessita l’aigua de subsol, podrà comprar els pous que donen 
accés al gran aqüífer de Mont-roig, o ja ho ha fet? L’Ajuntament 
vetllarà perquè no passi? Quines garanties en tenim? 
I com a colofó, el consistori ha reconegut que al conjunt del 
municipi s’està perdent el 50% de l’aigua (quan la mitja de 
Catalunya és d’un 24,5%). Amb les últimes dades a la mà, Mont-
roig gasta 3.000.000 metres cúbics d’aigua a l’any, dels quals 
2.000.000 provenen dels aqüífers del municipi i 1.000.000 de 
l’Ebre. Amb un cost de l’aigua de l’Ebre de 520.000 € anual. I 
la meitat d’aquesta aigua la perdem. No han tingut temps amb 
els anys que fa que són al govern per posar-s’hi? 
Els regidors de Junts, com a bona oposició, posem en coneixement 
dels mont-rogencs i les mont-rogenques tots aquests problemes, 
reptes i preguntes sobre l’aigua. 
Amb l’aigua, com fa 45 anys, no s'hi juga, perquè jugar amb 
l’aigua és jugar amb foc.

és essencial per assegurar un futur pròsper per a les 
generacions futures.

Mirant endavant, ens comprometem a continuar treballant 
amb la mateixa passió i dedicació que ens ha caracteritzat. 
Som conscients que encara hi ha molt a fer i estem 
preparats per enfrontar els desafiaments que es presentin. 
El nostre objectiu és continuar millorant la qualitat de 
vida dels nostres ciutadans i consolidar Mont-roig i 
Miami com un referent de progrés i benestar a la regió.

Fruit de tot això, el darrer any ha estat particularment 
significatiu i reeixit per a nosaltres. En un suport aclaparador, 
hem guanyat quatre eleccions consecutives a Mont-
roig del Camp: municipals, generals, autonòmiques i 
europees. Aquest triomf electoral reflecteix el suport 
majoritari d’una ciutadania progressista que confia en la 
nostra visió i en la nostra capacitat per liderar el municipi 
cap a un futur pròsper.

Volem agrair a tots els ciutadans/es la confiança. Sense 
el vostre suport, els èxits aconseguits no haurien estat 
possibles. Junts hem fet molt, i junts seguirem construint 
un futur millor.

Ara més que mai, seguim endavant.

Pel que fa a la seguretat al nostre municipi, estem veient 
resultats positius gràcies a les mesures implementades. 
La reducció del 40% en robatoris és un èxit significatiu, 
atribuïble en gran part a la instal·lació de càmeres de 
vigilància. A més, l'ampliació de 4 policies interins i 
l'adquisició de 3 vehicles nous han enfortit la nostra 
capacitat de resposta davant de situacions d'emergència.

D'altra banda, la subvenció de 300.000€ destinada a 
millorar la xarxa d'aigua és una inversió crucial a la 
infraestructura bàsica de la nostra localitat. Això no només 
garanteix un subministrament d'aigua més eficient i segur 
per a tots els residents, sinó que també contribueix a la 
qualitat de vida de la comunitat en conjunt.

En resum, aquestes accions demostren un compromís 
ferm amb la seguretat i el benestar dels nostres ciutadans, 
i ens acosten un pas més cap a un entorn més segur i 
sostenible per a tothom. 

Continuem avançant junts!

g.m.imm@mont-roig.cat

g.m.jxmm@mont-roig.cat

Mont-roig del Camp: 
Un Futur 
Progressista 
i Sostenible
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De nou l’equip de govern en majoria és incapaç d’aprovar 
els Pressupostos dins el termini legal. Aquest any hem anat 
molt tard: s'haurien d'haver aprovat com a molt tard al 
desembre del 23 i s’ha fet al maig del 24. I, després d’1 any 
de govern, tenim uns pressupostos amb moltes mancances 
i sense Pla de Mandat: sense estratègia, ni objectius, ni 
línies d’actuació. Sense rumb. 

El més greu és que no hi ha ni un euro en habitatge, i a 
hores d’ara no sabem en quin estat es troba l’elaboració 
del Pla Local d’Habitatge. Un dels problemes més greus 
que pateix el nostre municipi i no hi posen solucions.         

Sense pressupostos participatius: només els inclouen l'últim 
any. Sembla ser que la participació ciutadana només és 
important en els anys electorals.

Augmenten 15.000 € a Joventut: això és apostar pels 
nostres joves?

Presenten el projecte de rehabilitació integral del nucli 
antic a la ciutadania i per a 2024 no es preveu cap inversió. 

El grup municipal de VOX ha declinat participar en aquest espai d'opinió.

De qui se n’enriuen?

Els deutes pendents de cobrament ja s’enfilen a 18,75 milions 
d’euros, import equivalent al 57 % del pressupost anual.

Celebrem que la proposta que va fer Esquerra Republicana 
per tal que el nou auditori portés el nom del mestre mont-
rogenc assassinat pel franquisme, hagi estat acceptada. 
L’Auditori “Mestre Benaiges” serà aquesta vegada una realitat? 
O passarà com en els darrers 2 anys, que s’ha pressupostat 
però no s’ha dut a terme? No volem que ens enganyin més.

La major part de les inversions previstes per al 2023 no 
s’han executat. Per què es pressuposten inversions si després 
no són capaços de dur-les a terme? Molts dels projectes 
queden en anuncis propagandístics que queden en no res.

L'Ajuntament ubica la deixalleria al carrer 1 d'Octubre, (davant 
de l'institut i del Centre de Dia). Ho maquillen com "un 
nou punt temporal de transferència de residus". Ni ubicació 
temporal ni per sempre!

Cal trobar una altra ubicació apartada del nucli urbà per 
evitar molèsties als veïns i veïnes. El mateix Ajuntament 
reconeix que no és el lloc idoni però mantindrà aquesta 
ubicació provisional. Han tingut més d’un any i mig per 
trobar-hi una nova ubicació i no ho han fet. 

Han convertit una de les entrades del poble en un magatzem 
i ara, a més, hi col·loquen la deixalleria. Quina imatge donem 
com a municipi? És inadmissible que continuïn fent malbé 
la imatge de l’entrada del poble.

UN GOVERN MUNICIPAL 
SENSE ESTRATÈGIA 
NI OBJECTIUS: 
HAN PERDUT EL RUMB.

Des d’Esquerra Republicana proposem una solució: Els 
pressupostos 2024 preveuen comprar terrenys per ampliar 
el polígon industrial de la “Fisher”. Reclamem que el més 
aviat possible, el dipòsit de materials de Nostreserveis i 
la deixalleria s’hi traslladin.

ERC aconseguim l’abonament a la piscina municipal per 
a les famílies monoparentals. Una iniciativa republicana 
per la igualtat de drets i oportunitats.

I mentrestant hem vist com, en plena execució de les obres, 
es modifica el projecte del Passeig de les Cales a Miami 
Platja, provocant la seva aturada, amb el corresponent caos 
als veïns i veïnes. Malgrat ara les obres s’han reemprès, no 
es compliran els terminis i l’afectació en plena temporada 
turística serà inevitable.

l l’equip de govern segueix sumant errors com el de 
programar la Mitja Marató de Miami Platja el mateix dia 
que la Cursa 4 Termes Kids, negar-se a col·laborar amb 
l’Associació d’Empresaris i Comerciants en l’homenatge a 
l’emprenedoria local, es descuida de convidar el CA Mont-
roig al torneig de futbol LSA CUP i tampoc acompanya 
la pubilla a l’acte on és proclamada Pubilla del Camp de 
Tarragona.

ERC proposem que s’atorgui el Guardó d’Honor a l'Associació 
de Veïns Muntanya Roja per la gran trajectòria de 50 anys. 

I novament la companya Irene Aragonès Gràcia és diputada 
al Parlament de Catalunya. Molta sort i encerts!
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la primavera
en imatges!!!

Si has participat en les diferents activitats que 
s'han programat al municipi durant els mesos de 
primavera...
Busca't!

·  Galeria de fotografies

Pubillatge local en el marc de la Festa de la Pubilla i l'Hereu 2024

Ballada de sardanes per Sant Jordi a Mont-roig

Èxit de participació a la Fira del Vi de Miami Platja

Bingo LGTBIQ+ a Mont-roig

Gala Drag a l'Església Vella de Mont-roig

Emotiu homenatge a Rubén Gil Gilo

Lectura del manifest del 8M a Miami Platja

Homenatge a l'àvia centenària Dolors Solé Font

Celebració de Sant Jordi amb la gent gran a Mont-roig

Sant Jordi a Mont-roig
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Nova edició de la Mitja Marató de Miami Platja

Actuació de Mag Lari al Poliesportiu de Miami Platja

Arribada Flama Canigó a Mont-roig

Exposició de fotos sobre Joan Miró a l'Església Vella

Activitats del Casal infantil d'estiu 

Dinar popular a les festes de Sant Josep de Miami Platja

Actuació del Coro Rociero per les festes de Sant Josep

Revetlla de Sant Joan a Miami Platja

Foguera de Sant Joan a Mont-roig

Activitats d'estiu 2024 Festes de Sant Joan 2024

Sant Jordi a Mont-roig
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